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ZÁPISNICA 

ktorá sa uskutočnila dňa 29. 11. 2019 v MC Dubáčik v 

J'" budove TSM Ilava 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

Rokovanie mestského výboru otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných. Dal 
slovo obyvateľom MČ Sihoť. Prítomní prišli predniesť opakovanú neutíchajúcu situáciu s 
neprispôsobivými "návštevníkmi" u p. Strýčka. Takisto sa rokovania zúčastnil aj p. Myšička, 
jeden zo spoluvlastníkov danej nehnuteľnosti, ktorý sa prišiel informovať o situácii, ktorá 

momentálne dlhodobo pretrváva. 

Obyvatelia MČ Sihoť sa opakovane sťažujú na utekajúcich psov z danej nehnuteľnosti, ktorí 

behajú bez dozoru po MČ a ohrozujú jej obyvateľov. Pán Gábor sa spolu s p. Krškom 
vyjadrili, že majú nové diery v oplotení a psi im svojvoľne behajú po pozemku. Veľa krát 
majú problém, aby sa dostali vôbec autom z garáže na komunikáciu, nakoľko po otvorení 
garážových dverí ich vítajú susedove psy. Na situáciu vraj upozornili aj pána Strýčka, ktorý 

doposiaľ plot neopravil. Takisto sú okolití obyvatelia nútení voziť deti do školy a zo školy 
autom, nakoľko sa boja o ich bezpečnosť. 

Taktiež obyvatelia poukazujú na neutíchajúcu situáciu ohľadne odpadkov, ktoré sa hromadia 
nielen v okolí, ale sú plnené aj okolité kontajnery, za ktoré si obyvatelia poctivo platia 
poplatok. Obyvatelia MČ sa pýtajú, prečo by mali oni uhrádzať poplatok za vývoz 
komunálneho odpadu, keď pán Strýček nemusí a obťažuje svojím odpadom okolie. 

V súvislosti s odpadom podotkli okolití susedia, ktorých sa to dotýka asi najviac, že začala 

vykurovacia sezóna a u pána Strýčka sa začína páliť odpad typu plasty a všetko čo môže 
horieť. Susedia sa sťažujú na zápach a zadymenie zo skurovaného odpadu. 

Členovia MsV vysvetlili občanom, že v rámci možností mesta boli odoslané žiadosti o 
súčinnosť na rôzne správne orgány kompetentné v danej veci konať ako je hygiena, orgán 

sociálnoprávnej ochrany a kurately, daňový úrad a iné. Pán Myšička sa informoval o možnosti 
stretnutia sa so zástupcami mesta. Ing. Filo povedal, že stretnutie by nemal byť problém 

a sľúbil, že stretnutie dohodne. 

Občania opätovne prosia mesto aspoň o zabezpečenie monitorovacích zariadení na 

problémový úsek. Takisto sa opätovne obrátili na mesto a poslancov mestského zastupitel'stva 
s možnosťou odkúpenia pozemku zo strany mesta. 

Ďalej si MsV prešiel staré požiadavky a ich plnenie. Obyvatelia ulice Záhradnícka opätovne 

prosia mesto, aby apelovalo na vyčistenie koryta Porubského potoka, nakoľko po posledných 
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dažďoch hladina potoka prudko vzrástla a jedným z dôvodov bolo aj zanesené a zarastené 
koryto. 

Ďakujeme Technickým službám za promptné opravenie kanála na ulici Kpt. Nálepku. Nové 
požiadavky na mesto nemáme. V platnosti zostávajú staré požiadavky: 

Staré krátkodobé požiadavky, ktoré nám ostali: 

Údržba potoka 
Údržba detského ihriska. Údržba spočíva v: 

- natretí drevených častí preliezok a lavičiek, 
- monitorovanie ihriska, 

-výmene poškodených úchytov na detských hojdačkách, 
-doplnení nových prvkov hlavne pre menšie deti (1-2 ročné), 
-ohradení ihriska predovšetkým od frekventovanej hlavnej cesty, 
-osvetlení detského ihriska (zabránenie vandalizmu). 

Tieto práce by mohli byť realizované TSM Ilava. 

Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, 

ktoré ide popri väznici, a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 
Vymeniť značku prechod pre chodcov oproti Polícii za blikajúcu a posunúť ju bližšie 
smerom k podjazdu. 
Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod diaľničným mostom žiadame mesto o 

zakúpenie fotopasce. 
Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po 
hlavný vchod do budovy)+ očistenie a náter plota pred budovou. 
Očistenie a náter zábradlia oboch mostov cez Podhradský potok plus oprava spodného 

protišmykového náteru. 
Dokončenie chodníka za práčovňou. 
Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou 
na 50km/h na cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej 

dobe dosť frekventovaná a vodiči po nej jazdia veľkou rýchlosťou. 
Osadenie zrkadla pri výjazde z ulice Kpt. Nálepku na ulice pri kanáli, nakoľko od 

pekárne nie je dobre vidieť prichádzajúce autá. 
Orezanie stromov, ktoré zakrývajú dopravnú značku na križovatke v pri veterinárnej 
stanici v smere od Vodárov. 

Zosúladenie starých a nových značiek. Výmena starých za nové. 

Dlhodobé požiadavky na rok 2020: 

Dokončenie a oprava chodníkov na ulici Kpt. Nálepku + natialmutie nového 

asfaltového povrchu na cestu od mosta z ulice Záhradnícka po výjazd ku kanálu. 

Revitalizácia parku na ulici Kpt. Nálepku. 
Postupná oprava ostatných poškodených ulíc a uličiek v MČ Sihoť. 



Osvetlenie a oplotenie detského ihriska na ulici Kpt. nálepku + namontovanie kamier 
(kamery) na detské ihrisko. 

Predseda MsV poďakoval členom za spoluprácu v roku 2019 a dodal, že sa teší na spoluprácu 
aj v nasledujúcom období. 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 
žiadostiam občanov. 

V Ilave dňa 29. ll. 2019 

predseda komisie 




